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Maud Arkesteijn stopt als voorzitter bij Vrienden van het Gooi 

‘Markante persoon met passie voor het Gooi’ 
 

 

DOOR DIEWERTJE HEEREMANS  

NAARDEN - Een tweede Maud is er niet. Dat is een veel gehoorde opmerking tijdens een rondvraag 

bij de bestuursleden van de vereniging Vrienden van het Gooi (VVG). Toch zal de vereniging het 

zonder Maud Arkesteijn moeten doen, nu zij naar Zutphen is verhuisd.  

 

Na acht jaar het voorzitterschap met verve te hebben vervuld, stopt Arkesteijn in april met de 

werkzaamheden voor de vereniging. Haar verhuizing naar het oosten van het land, betekent niet dat 

ze haar in Naarden nooit meet zien.  

Realistisch stelt Arkesteijn dat het maar een uurtje rijden is vanaf haar nieuwe woonplaats en dat het 

tijd is voor nieuwe dingen. " Vroeger heb ik een periode in het buitenland gewoond. Daardoor weet 

ik dat ik me snel thuis voel in een andere omgeving. Zutphen is een mooie vestingstad met veel 

groen. Ik zal Naarden missen, maar nog vaak een bezoek brengen. Het zal in Zutphen vast  

ook helemaal goed komen. Bovendien blijf ik actief als voorzitter van de raad van advies  

van het Comenius Museum. Uit het oog is in mijn geval niet uit het hart", vervolgt Arkesteijn.  

 

Penningmeester Stef Drost weet zeker dat de vereniging haar gedrevenheid gaat missen. Ze is een 

markante persoonlijkheid met een grote dosis doorzettingsvermogen, een enorm netwerk en passie 

voor ’t Gooi en omgeving."  

Drost zegt, net als andere bestuursleden van de vereniging, dat Arkesteijn de afgelopen jaren 

ontzettend veel voor het Gooi heeft betekend. "Niet alleen als voorzitter voor VVG, maar ook als 

wethouder voor D66 heeft ze vaak haar punt gemaakt. Ze draait nergens omheen en gaat geregeld 

de strijd aan in de rechtszaal voor belangen die de vereniging behartigt", vertelt Drost.  

 

Arkesteijn beaamt dat. "Vrienden van het Gooi strijdt al 75 jaar voor behoud van alle mooie plekken 

in deze omgeving. Als vereniging letten wij op de bestuurders, die slaan soms totaal de verkeerde 

weg in. En dat gaat ten koste van onze leefomgeving. Daarbij houd ik altijd in mijn achterhoofd dat 

iets wat eenmaal is afgebroken, niet meer kan worden teruggezet."  

Al is het volgens Arkesteijn niet verkeerd dat iemand anders het voorzitterschap van haar over- 

neemt. Voor de vereniging vindt ze het een goede zaak dat na acht jaar het stokje wordt 

doorgegeven aan iemand anders. "We hebben op dit moment nog niemand gevonden, maar we zijn 

ermee bezig. Ik weet zeker dat er een geschikt persoon voorbij komt. 

"Arkesteijn zal zich niet snel vervelen. "In ieder geval wil ik mijn eigen bedrijfje, consultancy MAC, in 

september verder ontwikkelen. En ik spreek mijn talen, misschien wil ik wel Italiaanse les gaan geven. 

Bovendien blijf ik aan als secretaris van het Collegium Musicum in Den Haag."  

"Daarnaast reis ik regelmatig naar Amsterdam om mijn kinderen op te zoeken. Ik word binnenkort 

oma, dus dat is ook heel leuk!"  

 



 

 
 
 


